
Dz-08.0021.56.2023 

 

PROTOKÓŁ 

z LVI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 13 lipca 2023 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 
 

 Przewodniczący Rafał Torba przywitał radnych Dzielnicy VIII oraz przybyłych gości, 

stwierdziwszy na podstawie listy obecności (w załączeniu) quorum otworzył LVI sesję Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki.   

   

 

P. R. Torba przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2024 - druk nr 518.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2023 – druk nr 519. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                             

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2022 – 2025 – druk 

nr 520.  

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. R. Torba zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

Nikt nie zgłosił uwag. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyboru wariantu układu dróg jednokierunkowych dla zadania pn.: 

„Opracowanie wariantowej koncepcji programowo przestrzennej regulującej sposób parkowania 

na terenie osiedla Robotniczego” - druk nr 521.  

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           
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w porządku obrad jako punkt 7.   

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie – druk nr 522.  

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 8, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 9.   

P. R. Torba stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

stanowi porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. R. Torba stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z LV sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z LV sesji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. R. Torba poinformował, że w związku z tym, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta 

Krakowa, przechodzimy do rozpatrzenia punktu 4 porządku obrad.  

 

Ad. 4. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2024 - druk nr 518.  

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2024 - druk nr 518 oraz opinie Komisji Edukacji i Komisji Infrastruktury. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr LVI/511/2023. 

 

Ad. 5.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2023 – druk nr 519.  

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                             

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2023 – druk nr 519 oraz opinię Komisji Edukacji.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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P. P. Rusocki odczytał autopoprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2023 – druk nr 519. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr LVI/512/2023. 

 

Ad. 6.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2022 – 2025 – druk                     

nr 520.  

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                         

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2022 – 2025 – druk nr 520.  

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr LVI/513/2023. 

 

Ad. 7. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wyboru wariantu układu dróg jednokierunkowych dla zadania pn.: 

„Opracowanie wariantowej koncepcji programowo przestrzennej regulującej sposób parkowania 

na terenie osiedla Robotniczego” - druk nr 521.  

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wyboru wariantu układu dróg jednokierunkowych dla zadania pn.: „Opracowanie wariantowej 

koncepcji programowo przestrzennej regulującej sposób parkowania na terenie osiedla 

Robotniczego” - druk nr 521.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr LVI/514/2023.  

 

Ad. 8.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie – druk nr 522.  

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję w sprawie montażu progów 

zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie – druk nr 522.   
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P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr LVI/515/2023. 

 

Ad. 9.  

 

P. R. Torba poinformował, że LVII sesja Rady Dzielnicy VIII Dębniki zostaje zwołana na dzień 

31 sierpnia 2023 r. o godzinie 18:00 w siedzibie Rady Dzielnicy VIII, ul. Praska 52.    

P. Grażyna Mirska z Rady Krakowskich Seniorów poinformowała o zajęciach sportowych 

organizowanych dla seniorów. 

P. I. Chamielec poinformowała o organizowanych wyjazdach dla seniorów do Gołkowic                       

oraz na termy do Szaflar. 

W dyskusji udział wzięli: p. R. Piętka, p. B. Augustyniak. 

Mieszkaniec Dzielnicy VIII przedstawił sprawę budowy budynku wielorodzinnego przy drodze 

oznaczonej w mpzp „Rejon Św. Jacka – Twardowskiego” jako KDD.7. 

Mieszkanka Dzielnicy VIII przedstawiła sprawę ul. Twardowskiego oraz połączenia ulic 

Ceglarska-Kapelanka.  

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. R. Torba, mieszkanka Dzielnicy VIII, 

mieszkanka Dzielnicy VIII, mieszkaniec Dzielnicy VIII, p. Ł. Balon. 

   

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rafał Torba zamknął obrady                    

LVI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:06). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak            Rafał Torba 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki 


